

Date: August 17th 2016

To: All Schneider Electric Partner Distributors

Subject: Get in the Game with Square D-Schneider Electric Switches

*Order now to receive promotional giveaways to support
your over the counter safety switches sales in October 2016.*

Dear Partners,

We are honored to be the leader for our world known Square D safety switches since 1907. Knowing that this honor could not be obtained without your support throughout these years, as a thank to you and your team we would like to inform you that this year again, we are planning to have another successful promotional campaign across the country for some of our high runner Square D switches.

This campaign is intended to remind contractors on some of the safety switches features such as:

- Quick-make
- Quick-break operating mechanism
- Visible blade switches
- Color coded indicator handle
- Tangential combination knockouts
- Dual cover interlocks
- Wide range of enclosures and many more innovative features and accessories

Several training sessions will be held throughout the month of September for refreshing our dedicated distributor personnel's team about the unique features of this product line.

Please refer to the Appendix to obtain more information.

This promotion which is going to start on September 1st for 2 months has two tiers to it in which are described as following;

<i>Tiers of the Promo</i>	<i>Starting Date</i>	<i>Expiring Date</i>	<i>Duration</i>	<i>Type of the Promo</i>
<i>Distributor's Promo</i>	<i>1/09/2016</i>	<i>16/09/2016</i>	<i>15 Days</i>	<i>Gift with Purchase -based on stock orders with PROMO ID</i>
<i>Distributor's Promo</i>	<i>29/09/2016</i>	<i>31/10/2016</i>	<i>30 Days</i>	<i>Picture Contest</i>
<i>Contractor's Promo</i>	<i>1/10/2016</i>	<i>31/10/2016</i>	<i>30 Days</i>	<i>No Purchase Required-PRM Portal registration & Download brochure -Sport Bags & NHL Jersey</i>
	<i>1/10/2016</i>	<i>31/10/2016</i>	<i>30 Days</i>	<i>Gift with Purchase @ counter level - Caps</i>

The Promo is based on orders received from our partner distributors and is **Limited to 1 promotional stock order per branch** on the qualified switches during the 15 days of the promo in month of September.

Orders will be billed at normal into stock prices and must be received by September 16th 2016 with release date up to October 16th 2016.

A copy of each PO has to be sent to the associated channel manager as well as the product marketing person with the following Email address during the period of this promo to be considered as eligible branch for the prizes.

Sadaf.pashandi@schneider-electric.com

Starting Date	Expiring Date
1/09/2016	16/09/2016

The Promo ID has to be clearly shown in PO receipt in order for that PO receipt to be considered valid.

Please refer to the appendix to obtain more information.

For each \$300 worth of qualifying switches ordered your branch will receive 1 Cap.

The participating distributor will receive a package contains posters, flyers and caps as giveaway in week of September 29th in which, they can reward their customers with upon purchase of switches at the counter at their branch for worth of \$300.

In order to participate to the picture contest participating branches shall send a picture of their setup including poster of the promotion (installed on a wall), switch racks and the received stock items to the following E-mail address. Throughout a process of fair judgement, the best setup will be selected and the winning branch will be identified.

A branch with the best setup will win a \$500 gift card send to the branch manager.

Sadaf.pashandi@schneider-electric.com

Schneider Electric will announce top five winning branches from each region (one branch in each region) based on the highest YOY growth (shipments) compared to the same period of time from the previous year.

500\$ gift card will be send to each winning branch from Schneider Electric through the associated channel manager in week of October 31st as a thank to support the campaign and increase the awareness.

Contractor's Tier

Contractors who purchase minimum \$300 worth of the qualified switches are entitled to receive the customized sport caps from the branch in which the transaction took place.

Also the first 100 new members/registrant of the PRM portal with the following URL address are entitled to receive sport bags as well as winning a chance to win a free customized NHL Jersey of their preferred hockey team.

www.schneider-electric.ca/getinthegame

“Get in the Game with Square D Schneider Electric Safety Switches”

Schneider Electric

schneider-electric.com

Appendix

List of the Qualified Switches for “Get in the Game with Square D-Schneider Electric Switches” promo.

CD221N	CH221N	
CD222N	CH222N	
CD223N	CH223N	
CD224N	CH224N	
CD222NRB	CH321N	
CD223NRB	CH322N	
CD224NRB	CH323N	
CD321N	CH324N	
CD322N	CH361	CHU361
CD323N	CH362	CHU362
CD324N	CH363	CHU363
CD321NRB	CH364	CHU364
CD322NRB	CH361RB	CHU361RB
CD323NRB	CH362RB	CHU362RB
CD324NRB	CH363RB	CHU363RB
	CH364RB	CHU364RB
CH361AWK		CHU36AWK
CH362AWK		CHU362AWK
CH363AWK		CHU363AWK
CH364AWK		CHU364AWK

List of the valid PROMO IDs to be used for stock orders is as following;

Region	PROMO ID
Ontario	GM1
Quebec & Atlantics	GM2
West	GM3

Training Sessions

We have made four courses available for our distributors across Canada in order to review the features and benefits of Square D safety switches.

For self-registration please login to either of the sites shown below and log in with your Email address and the word **Welcome1** as password.

French

https://Schneider-Electric.csod.com/default.aspx?c=dlc_canada_fre_self_reg

English

https://Schneider-Electric.csod.com/default.aspx?c=dlc_canada_self_reg

Date	Type of Training	Topic	Duration	Location
09/09/2016	In-Class	Square D Safety Switches-Features & Benefits	90 Mins 12:00PM-13:00 PM EST	5985 McLaughlin Rd Mississauga Ontario L5R 1B8 Canada Training Centre
16/09/2016	WebEx	Square D Safety Switches-Features & Benefits	90 Mins 12:00PM-13:00 PM EST	▼
23/09/2016	In-Class	Square D Safety Switches-Features & Benefits	90 Mins 12:00PM-13:00 PM EST	5985 McLaughlin Rd Mississauga Ontario L5R 1B8 Canada Training Centre
30/09/2016	WebEx	Square D Safety Switches-Features & Benefits	90 Mins 12:00PM-13:00 PM EST	■



<https://schneider-electric.webex.com/schneider-electric/j.php?MTID=m827dffae057b7ce352b59fb182cf158d>

Meeting number: 749 186 721

Call-in toll-free number (Verizon): 1-866-844-9417 (US) Call-in number (Verizon): 1-210-276-3094

Attendee access code: 933 712 2092



<https://schneider-electric.webex.com/schneider-electric/j.php?MTID=mc4c39bf820cb04c674e75d761aafd905>

Meeting number: 742 405 970

Call-in toll-free number (Verizon): 1-866-844-9417 (US) Call-in number (Verizon): 1-210-276-3094

Attendee access code: 933 712 2092

Schneider Electric

schneider-electric.com

Date : 17 août 2016

À : Tous les partenaires distributeurs de Schneider Electric

Objet : Faites équipe avec Schneider Electric et ses interrupteurs Square D

Commandez maintenant et recevez des cadeaux promotionnels pour stimuler vos ventes au comptoir des interrupteurs de sécurité en octobre 2016.

Chers partenaires,

Nous sommes fiers d'être un chef de file reconnu pour nos interrupteurs de sécurité Square D depuis 1907. Nous n'aurions pas cet honneur sans votre appui continu au fil des années. Pour remercier votre équipe et vous-même, nous aimerions vous informer que cette année encore nous planifions mener avec succès une campagne promotionnelle dans tout le pays pour certains de nos interrupteurs Square D les plus populaires.

Cette campagne vise à rappeler aux entrepreneurs certaines des caractéristiques des interrupteurs de sécurité, notamment les suivantes :

- Connexion rapide
- Mécanisme de fonctionnement à coupure rapide
- Lames de contact visibles
- Poignée indicatrice dotée d'un code de couleur
- Débouchures à combinaison tangentielle
- Verrouillage électrique à deux couvercles
- Large gamme de boîtiers et de nombreux accessoires innovants et autres fonctionnalités

Plusieurs séances de formation auront lieu tout au long du mois de septembre pour rafraîchir la mémoire des équipes de nos partenaires distributeurs en ce qui concerne les caractéristiques uniques de cette gamme de produits.

Veuillez contacter votre directeur des canaux de distribution (*Channel Manager*) pour obtenir plus d'informations.

Cette promotion, commençant le 1^{er} septembre et s'étendant sur deux mois, se divise en deux volets décrits ci-dessous :

<i>Volets de la promotion</i>	<i>Date de début</i>	<i>Date d'expiration</i>	<i>Durée</i>	<i>Types de promotion</i>
<i>Promotion pour les distributeurs</i>	<i>01/09/2016</i>	<i>16/09/2016</i>	<i>15 jours</i>	<i>Cadeau avec achat – selon les commandes de stock avec le code promotionnel</i>
<i>Promotion pour les distributeurs</i>	<i>29/09/2016</i>	<i>31/10/2016</i>	<i>30 jours</i>	<i>Concours de photo</i>
<i>Promotion pour les entrepreneurs</i>	<i>01/10/2016</i>	<i>31/10/2016</i>	<i>30 jours</i>	<i>Aucun achat requis – Inscription sur le Portail Partenaires et téléchargement de la brochure – sac de sport et chandail de la LNH</i>
	<i>1/10/2016</i>	<i>31/10/2016</i>	<i>30 jours</i>	<i>Cadeau avec achat au comptoir – casquette</i>

La promotion est fondée sur les commandes reçues de nos partenaires distributeurs et se **limite à 1 commande promotionnelle de stock par succursale** pour les interrupteurs admissibles pendant les 15 jours applicables du mois de septembre.

Les commandes seront facturées normalement au pris du stock; elles doivent être reçues avant le 16 septembre et leur date de sortie sera le 16 octobre 2016 au plus tard.

Pour être admissible à recevoir les prix, la succursale doit envoyer une copie de chaque bon de commande pendant la période de la promotion au directeur des canaux de distribution (*Channel Manager*) associé ainsi qu'à la personne responsable du marketing des produits à l'adresse courriel suivante : Sadaf.pashandi@schneider-electric.com.

<i>Date de début</i>	<i>Date d'expiration</i>
<i>01/09/2016</i>	<i>16/09/2016</i>

Le code promotionnel doit être clairement indiqué pour que le reçu du bon de commande soit considéré comme valide. Veuillez consulter l'annexe pour obtenir plus d'informations.

Chaque tranche de 300 \$ d'interrupteurs admissibles commandée rapportera à votre succursale une casquette.

Le distributeur participant recevra un paquet contenant des affiches, des dépliants et des casquettes à donner en cadeau durant la semaine du 29 septembre, pendant laquelle il pourra récompenser ses clients pour avoir acheté des interrupteurs au comptoir de sa succursale pour une valeur de 300 \$.

Pour participer au concours de photos, les succursales participantes devront envoyer une photo de leur étalage incluant l'affiche de la promotion (apposée sur un mur), les étalages d'interrupteurs et les articles promotionnels reçus à l'adresse courriel indiquée plus bas. Par le biais d'un jugement équitable, les meilleurs étalages seront choisis et la succursale gagnante sera annoncée. Une carte-cadeau de 500 \$ sera envoyée aux directeurs des succursales ayant soumis le meilleur étalage.

Sadaf.pashandi@schneider-electric.com

Schneider Electric annoncera les cinq succursales gagnantes dans chacune des régions (une par région) en fonction de la plus grande croissance (des envois) comparativement à la même période de l'année précédente.

La carte-cadeau de 500 \$ sera envoyée à chaque succursale gagnante par Schneider Electric par le biais du directeur des canaux de distribution (*Channel Manager*) au cours de la semaine du 31 octobre pour les remercier d'avoir appuyé la campagne et d'avoir fait la promotion des produits.

Promotion pour les entrepreneurs

Les entrepreneurs qui font l'achat d'au moins 300 \$ d'interrupteurs admissibles pourront recevoir des casquettes sport personnalisées de la part de la succursale à laquelle ils ont effectué la transaction.

De plus, les 100 premiers nouveaux membres ou personnes déjà inscrites au Portail Partenaires en utilisant l'adresse URL suivante pourront recevoir des sacs de sport et courront la chance de gagner un chandail personnalisé de leur équipe préférée de la LNH.

www.schneider-electric.ca/getinthegame

« *Faites équipe avec Schneider Electric et les interrupteurs Square D* »

Schneider Electric

schneider-electric.com

Annexes

Liste des interrupteurs admissibles pour la promotion « Faites équipe avec Schneider Electric et les interrupteurs Square D »

CD221N	CH221N	
CD222N	CH222N	
CD223N	CH223N	
CD224N	CH224N	
CD222NRB	CH321N	
CD223NRB	CH322N	
CD224NRB	CH323N	
CD321N	CH324N	
CD322N	CH361	CHU361
CD323N	CH362	CHU362
CD324N	CH363	CHU363
CD321NRB	CH364	CHU364
CD322NRB	CH361RB	CHU361RB
CD323NRB	CH362RB	CHU362RB
CD324NRB	CH363RB	CHU363RB
	CH364RB	CHU364RB
CH361AWK		CHU36AWK
CH362AWK		CHU362AWK
CH363AWK		CHU363AWK
CH364AWK		CHU364AWK

Liste des codes promotionnels valides à utiliser pour les commandes de stock.

Région	Code promotionnel
Ontario	GM1
Québec et provinces de l'Atlantique	GM2
Ouest canadien	GM3

Séances de formation

Nous avons mis à la disposition de nos distributeurs quatre cours offerts à travers tout le Canada afin de faire la révision des caractéristiques et des avantages des interrupteurs de sécurité Square D.

Pour vous inscrire, veuillez-vous connecter à l'un ou l'autre des sites indiqués ci-dessous à l'aide de votre adresse courriel en utilisant **Welcome1** comme mot de passe.

Français

https://Schneider-Electric.csod.com/default.aspx?c=dlc_canada_fre_self_reg

Anglais

https://Schneider-Electric.csod.com/default.aspx?c=dlc_canada_self_reg

Date	Type de formation	Sujet	Durée	Lieu
09/09/2016	En classe	Caractéristiques et avantages des interrupteurs de sécurité Square D	90 minutes 12 h 00 à 13 h 00 HNE	5985 McLaughlin Rd Mississauga, Ontario, Canada L5R 1B8 Centre de formation
16/09/2016	WebEx	Caractéristiques et avantages des interrupteurs de sécurité Square D	90 minutes 12 h 00 à 13 h 00 HNE	▼
23/09/2016	En classe	Caractéristiques et avantages des interrupteurs de sécurité Square D	90 minutes 12 h 00 à 13 h 00 HNE	5985 McLaughlin Rd Mississauga, Ontario, Canada L5R 1B8 Centre de formation
30/09/2016	WebEx	Caractéristiques et avantages des interrupteurs de sécurité Square D	90 minutes 12 h 00 à 13 h 00 HNE	■



<https://schneider-electric.webex.com/schneider-electric/j.php?MTID=m827dffae057b7ce352b59fb182cf158d>

Numéro de la réunion : 749 186 721

Numéro sans frais à composer (Verizon) : 1 866 844-9417 (É.-U.)

Numéro à composer (Verizon) : 1 210 276-3094

Code d'accès des participants : 933 712 2092



<https://schneider-electric.webex.com/schneider-electric/j.php?MTID=mc4c39bf820cb04c674e75d761aafd905>

Numéro de la réunion : 742 405 970

Numéro sans frais à composer (Verizon) : 1 866 844-9417 (É.-U.)

Numéro à composer (Verizon) : 1 210 276-3094

Code d'accès des participants : 933 712 2092

Schneider Electric

schneider-electric.com